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I Z V J E 5 T A J
SA GODISNJE SKUPSTINE JUGOSLAVENSKOG UDRUZENJA ZA POMORSKO

PRAVO

Dana 20. sijeEnja 1987. odrZana je u Rijeci godiSnja
skup5tina Jugoslavenskog udruZenja za pomorsko pravo. f na

ovoj, kao uostalom i na svim ranijim skupStinama UdruZenja,
nakon pozdrarrnog govora potpredsjednika UdruZenja' druga R.

plesni6ara (ko j i je proEitao i pozdrarrrri govor odsutnog pred-
s jednika A. Grahora ) , pozdrarmih brzo java ko je su skup5tini
uputili akademik V.BrajkoviC, M.Trajkovid i V.Mamula, te oda-
vanja podasti minutom Sutnje prerninulim dlanovima UdruZenja'
dr. Blagojevidu, N.PerEiCu, Z.Rihtmanu, d.r. Dj.RoEiCu i d.r.

V.Vlahovidu, skup5tina je radni dio zapodela podnoSenjem iz-
vje5taja tajnika dr. V.BorEiCa i prof.dr. V.Filipoviia o re-
zultatima rada UdruZenja u proteklom razdoblju od zadnje skup-
Stine odrZane u lipnju f 984. Tajnik, d.r. V.BordiC' izvijestio
je dlanove UdruZenja o rezultatima registracije UdruZenja u
upisnik dru5tvenih organizacija i o sklapanju sporazuma s prav-
nim osobama, biv5im Elanovima UdruZenja. Nadalje u Lzv3e5taju
je nagla5eno da je UdruZenje uspjelo prevesti na engleski i
tiskati dio Zakona o pomorskoj i unutra5njoj plovidbi, 5to je
svakako jedan od na j znaEajni jih usp jeha u proteklom razd.obl ju.
Tajnik, dr. V.BorEiC, Lzrazio je stanovite primjedbe u pogledu
nedovoljnog interesa odredjenih republiEkih i saveznih dru5tve-
nih i drZavnih organa za suradnju s UdruZenjem. Iz Lzv1e5taja
se moZe zakljuditi da je razlog tome djelomiEno i u vrlo nere-
dovitom i slabom obavjeStavanju dlanstva i zainteresiranih or-
ganizacija o radu UdruZenja u proteklom razdoblju, Eto je ug-
lavnom posljedj-ca financijskih pote5ko6a s kojima se UdruZenje
veC nLz godini bori. Medjutinr, i unatod trm pote5koCama, orga-
ni i komisije JUPP-a su redovito radili obavljajuCi savjesno
povjerene im zadatke.
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Tajnik prof.dr. v.FiLipovic u prvom dijelu svog izvje5-
taja opisao je suradnju JUPP-a s raznim medjunarodnim organi-
zacLjama (CUf' IMO' UNefAD) tstiduCi da je ona vrlo oteZena
zbog nemogu6nosti na5ih predstarmika da zbog nedostatka deviz-
nih sredstava sudjeluju neposredno (a ne samo kroz analizu rnEr-

terijala koji dolaze u JUPP) u rad.u pojedinih radnl-h tijela i
prenarnih zas jedan j a med j unarodnih organi zaci j'a. Tako su u
proteklom razdoblju dlanovi UdruZenJa prisustvovaU- smo xXxIrI
plenarnoj konferenciji CMf-a u Lisabonu (Lg-25. svibnja l9g5),
jednom sastanku prarmog odbora IMO-a ( T- t I . listopad.a 19 85 ) i
na nekoriko sjednica odbora za pomorstvo UNCTAD-a. stoga je
prof.dr. V.Filipovid upozorio u svom Lzvje5taju da 6e planovi
buduCeg rada UdruZenja na medjunarod,nom planu moCi biti ostva-
reni samo ukoliko se rije5i pitanje financj-ranja i omogufi r1E-
5im predstavnicima u spomenutim medjr:narodnim organizacijama
da sudjeluju u donoBenju novih i revi zLTL postoJedih rnedjuna-
rodnih instrumenata pomorskog prava, Stitedi pri tome jugosla-
venske j-nterese. Na kraju, tajnik FilipoviC je pozvao nadleZne
drzarme organe kojima je od strane udruzenja vec i ranlje u
vi5e navrata to stavrjano na znanje, da pokrenu postupak za
ratifikaciju medjunarodne Konvencije o ogranidenju odgovornos-
ti za pomorske traZbine (L9761 , Protokola lz 1968. kojim se mi*
jenj aju Ha5ka pravila, kao i svj-h protokora ko ji mi jen jaju
zlatnu krauzulu (poincard franke) u posebna prava vuEenja (soR1 .

Nakon j.zvle5taja tajnika udruZenja, skup5tini su podnese-
ni Lzvle3t'aji o radu teritorijalnih sekcija Splita, (dr. ![.Gra-
bovac) , Beograda (dr. Z. Radovi9l , Ri jeke (M.Kapetanovid) , zag-
reba (Lj.Mintas Hodak), Dubrormika (dr. H.KaEiC) i Zadra (p.
Crnica) - Nakon izvje5ta ja Nadzornog od.bora (D.petrovid) i Komi-
sije za ONO i DSZ (R.PeriC), te prijedloga za prj-manje u dlan-
stvo novih kandidata, skup5tina je prihvatila sve podnesene Lz-
vje5taje kao i predloZene osobe u Elanstvo UdruZenja. Isto ta-
ko prihvacen je i zaklju6ni raEun kao i Lzvle5taj blagajnika
(prof .dr. V.HlaEa).
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Nakon kraie pauze skup5tina je nastavila s radom dajuCi

razr)eEnicu dosadaSnjem predsjedniku, potpredsjedniku i orga-
nima UdruZenja. Nakon toga, tajnik dr. V.BorEiC predloZj-o je

u ime predsjedniStva kao buduieg predsjednika UdruZenja u na-

rednom razdoblju dr. Miodraga Trajkoviia, a kao potpredsjed-
nika prof.dr. Predraga Stankoviia. Takodjer su u PredsjedniS-

tvu JUpp-a umjesto preminulih 6lanova predloZeni G.Gasparinj-,

sudac VSH, R.Matrljan, )-z SIZ-a l"lf ORH Rijeka, i Dj.Kolii, Bef

pravne sluZbe Atlantske plovidbe u Dubrovniku. Za Elanove Nad-

zornog odbora predloZeni su B.Terzi6', D. PetrOviC i dr . B. Kan-

dare. Takodjer je predloZeno da se produZi mandat dosada5njim

dlanovima Komisije za ONO i DSZ: P. Periiu, dr. R. Caparu i dr.
P.Brajkoviiu. Navedene prijedloge skup5tina JUPP-a je jedno-

glasno prihvati la .

Na kraju je tajnik dr. V.BorEii iznic skupBtini plan
rada za nastupajuie razdoblje. Medju planiranim akcijama Ud-

ruZen j a spomenimo samo neke : pripremni rad.ovi za pri j evod i
tiskanje preostalog dijela ZPUP-a , zakLjudenje ugovornih odno-

sa s rad.nim organi zaclj ama biv5im 6lanovima UdruZen j a ' inten-
ziviranje rada Komisija JUPP-a, uspostavljanje neposrednijeg
kontakta sa saveznim i republidkim komitetima za promet i ve-
ze radi kontinuiranog praienja medjunarodne unifikacije i do-

maie kodifikacije pomorskog prava, t€ napokon organiziranje
savjetovanja o aktualnim temama iz 'podrudja pomorskog prava za

dlanstvo i organizacije udruZenog rada u pomorstvu. PIan je
jednoglasno prihvaien .

Mogli bismo stoga zakljuditi da je skup5tina JUPP-a, ko-
joj je prisustvovalo stotinjak Elanova Lz svih krajeva zemlje'
bila vrlo uspje5na, dokazavSi da je UdruZenje, i unatod finan-
cijskim problemima, uspjelo organizirano djelovati kroz pro-
teklo dvoipolgodiSnje razdoblje i na domaiem i na medjunarod-

nom planu, te da je dlanstvu podesan vrlo ambiciozni i ozbilj-
ni plan rada za naredno razdobtje koje 6e, ako bude ostvaren,
u jo5 veioj mjeri potvrditi opravdanost i korisnost postojanja

mr. Ljerka Mintar-Hodak
. znanstveni asistent

UdruZenj a.
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SUMMARY

ANNUAL MEETTNG OF THE YUGOSLAV MARTTII{E LAW ASSOCIATTON

The annual meeting of the Yugoslav Maritime Law Associ-
ation was held on 20th January r9g7 in Rijeka. After the pre-
sident of the Association and the two secretaries have submi t-
ted their reports concerning the activity of the Association
in the past three years, and after the election of new members
and the new staff of the Association, the secretary from Rije-
ka (the other one is in Zagreb) proposed to the Assembley the
programme of activities of the Association for the future peri-
od of two years. Among other activities the secretary has stres-
sed the importance of more active co-operation of the yugoslav
Association in the work not only of the commitd Maritime rnter-
national, but also of other international maritime organizaLL-
ons (fMO, UNCTAD, ILA etc) concerning the unification of
various legal fields of maritime law.


